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Motivation for at få en udviklingsplan 

 

 

 

 

 

Vi har i længere tid følt et behov, for at få opdateret områdets ønsker og tanker, for 

den fremtidige udvikling, det sidste idekatalog for området er fra 2011.  

I den tidligere kommuneplan var der tale om 3 bycentre, hvoraf det ene center var 

Hedensted/Løsning/Øster Snede/Kragelund, da de næsten var smeltet sammen. 

 

Vi ser i dag Øster Snede og Kragelund som et bysamfund, det vil vi gerne fremme 

yderligere, vi har et stort ønske om at, udvikle hele området, så vi kan tiltrække 

endnu flere unge børnefamilier, til gavn for vore skoler i området. 

Der er også mange store firmaer i området, som inddrages i udviklingen, så der er 

plads til alle. 

 

Det må naturligvis gerne ske i nye attraktive boligområder, men det er lige så vigtigt 

at bevare og forskønne de eksisterende boligområder, så disse boliger også er 

attraktive for nye tilflyttere. 

 

Vi lægger stor vægt på vores gode fællesskaber i området, og vil arbejde for at styrke 

det yderligere, og dermed skabe et image, som endnu mere viser den tryghed og 

samhørighed, vi har mellem vore lokalområder. 

 

De rekreative områder vi har i Krollerup, Øster Snede, Båstrup og Gl. Sole, vil vi 

gerne gøre endnu mere tilgængelige, med forbindelser til vore nabobyer. 

Vi forventer os også meget, af det store vådområde som opstår, når grusgraven 

mellem Løsning og os er færdig udgravet, her er der brug for en plan for at skabe en 

oase for både mennesker og dyr, 

 

Vi føler vi bør gøre en ekstra indsats, for at fortælle om vore dejlige områder, også 

for at sikre, at der ikke kommer for megen negativ omtale af området, vi har før døjet 

med at være nabo til DAKA, det er nu ikke længere et problem 

Men nu da der er udsigt til den nye kæmpe grusgrav, er det vigtigt at vi kan fortælle 

folk, hvordan vi ser udviklingen for området. 

 

 

På lokalrådets vegne 

Bent Sørensen 


